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Hasiči informují
Dne 1. května 2021 proběhl v obci sběr sta
rého železa a elektroodpadu. Protože jsme 
předpokládali velké množství neskladných 
předmětů, objednali jsme největší možný 
kontejner „Abroll“ s délkou 6,5m a obje
mem 38 m3. Dále jsme nepodcenili začátek 
akce a vyrazili již po 8 hodině ranní namísto 
inzerované 9. Oproti loňskému roku nám 
přálo i počasí a nemuseli jsme se nikde 
schovávat před deštěm. Takže krom hodi
nové pauzy na oběd jsme překládali staré 
železo a elektroodpad téměř do 17 hodin, 
a to v počtu 9 lidí. Zvláštní poděkovaní patří 
panu Miroslavu Kozákovi za pomoc se star
ší technikou Praga V3S, který nám zajistil 

naložení nejtěžších pokladů. Krom plného 
kontejneru jsme odvezli ještě jednu káru 
do Ostroměře. Celkem jsme tedy nasbírali 
přes 6 tun kovového odpadu. Také v případě 
sběru elektroodpadu jsme si oproti loňsku 
„polepšili“ cca o 40 %, a to jak ve sběru vel
kých spotřebičů, tak ve sběru tzv. bagů, kde 
jeden bag = cca 1 m3 menších spotřebičů.
Vyřazené elektrospotřebiče je možné zdar
ma odevzdat v areálu technických služeb v 
obci (býv. konibar, pozn. red.). Další orga
nizovaný sběr po celé obci proběhne na jaře 
2022. Děkuji zúčastněným a všem ostatním, 
co se zapojili.

Za SDH Vojice Petr Bílek

sběr starého železa a elektroodpadu
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zápisy ze zasedání
zastupitelstva obce

Dalším bodem úklidu byla zaneřáděná mís
ta u zašlých lesních cest a běžné odpadky 
podél současných hlavních cest.
V neposlední řadě jsme se zaměřili na poho
zené papírky v obci, kterých ale naštěstí ne
bylo mnoho.
Kolem 11 dopoledne už byla většina uklize
na a mohli jsme se rozejít k obědu. Naštěstí 
vládní koronavirové restrikce umožnily se
tkávání osob, takže jsme celou akci zhod
notili odpoledne u rybníka. Dětem jsme 
při pravili opékání buřtů. Všichni se již těší 
na 18. září 2021, kdy bude organizován další 
úklid.

ukliďme česko, 
ukliďme i naši obec
24. dubna 2021 v 9 hodin jsme se 
v po měrně velkém počtu (asi 40 lidí) 
sešli na návsi. protože převládaly 
maminky s dětmi a kočárky, zvolili 
jsme jako hlavní úklid lesa.20. zasedání zastupitelstva 

obce podhorní Újezd a vo-
jice konané dne 25. 2. 2021

1. • Schválení rozpočtu na rok 2021
Starosta obce předložil ZO přebytkový ná
vrh rozpočtu obce na rok 2021 s navrho va
nými příjmy ve výši 11.213.400,00 Kč, s na
vrhovanými výdaji ve výši 8.582.500,00 Kč 
a financováním ve výši 2.630.900,00 Kč, 
který se stane přílohou č. 1 tohoto zápisu. 
Do rozpočtu budou zahrnuty zejména fi
nanční příspěvky na činnost spolků a to: 
Myslivecké sdružení Podhorák 35.000,– Kč, 
Jezdecký klub 20.000,– Kč, Spolek Maxinec 
40.000,– Kč, Rybáři 5.000,– Kč, TJ Sokol 
150.000,– Kč. Do rozpočtu bude dále za
hrnut finanční příspěvek pro SDH Vojice 
ve výši 35.000,– Kč. Dále bude povýšen 
paragraf cyklostezky o 180 tis., paragraf 
bytového hospodářství o 50 tis. Kč, para
graf SDH – nový komín požární zbrojni
ce o 150 tis. Kč, paragraf územního plánu 
o  400 tis. Kč, oprava pomníku M.J.Husa 
o 100 tis. Kč. Rozpočet je po úpravách jako 
přebytkový s příjmy 11.337.300,– Kč a výdaji 
ve výši 9.478.500,– Kč se zapojením finan
cování ve výši 1.858.800,– Kč. 
Při sledování plnění rozpočtu bude směr
ným ukazatelem paragraf.
Výsledek hlasování
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

2. • Schválení Obecně závazné vyhlášky 
č. 1/2021 o místním poplatku z pobytu
Starosta obce předložil ZO návrh Obecně 
závazné vyhlášky č. 1/2021 o místním po
platku z pobytu, která ruší Obecně závaz
nou vyhlášku č. 3/2020 o místním poplatku 
z pobytu ze dne 28. 11. 2019.  
Výsledek hlasování
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0

3. • Uzavření smlouvy o nakládání s od-
pady
Starosta obce předložil ZO návrh dohody 
o  vý běru poplatků a předávání dokladů 
se Severočeskými komunálními služba
mi s. r. o. Jablonec nad Nisou.  
Výsledek hlasování
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0

4. • Schválení smlouvy o zřízení věcného 
břemene č. IV-12-2020179/VB/02
Starosta obce předložil ZO smlouvu o zří
zení věcného břemene č. IV122020179/
VB/02, která se týká položení podzemního 
kabelového vedení NN na pozemku parc. 
č. 347/5 v k. ú. Vojice.
Výsledek hlasování
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0

5. • Izolace požární nádrže (koupaliště)
Starosta obce informoval ZO o možných 
způsobech řešení úniku vody z  požární 
nádrže (koupaliště). Po obdržení cenových 
nabídek na realizaci této opravy se ZO k pro
jednání vrátí.
Výsledek hlasování
ZO bere na vědomí

6. • Ostatní
 a) Starosta obce předložil ZO žádost Ob
lastní charity Jičín o poskytnutí finančního 
daru ve výši 6.000,– Kč.  
Výsledek hlasování
pro: 5, proti: 0, zdržel se: 1
 b) Starosta obce předložil ZO žádost 
Sportem proti bariérám, z.s. Stará Paka 
o  poskytnutí finančního daru ve výši 
15.000,– Kč.
Výsledek hlasování
pro: 0, proti: 6, zdržel se: 0
 c) Starosta obce předložil ZO žádost Do
mácího hospicu Duha o.p.s., Hořice o po
skytnutí finančního daru. ZO navrhuje 
částku ve výši 5.000,– Kč.  
Výsledek hlasování
pro: 5, proti: 0, zdržel se: 1
 d) Starosta obce předložil ZO žádost 
Zemědělské akademie a Gymnázia Hořice 
o poskytnutí finančního daru na podporu 
vydávání časopisu Pod Zvičinou. ZO navr
huje částku ve výši 2.000,– Kč.   
Výsledek hlasování
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0
 e) Starosta obce předložil ZO žádost 
Martina Tomeše o poskytnutí finančního 
příspěvku na pořádání letní akce s názvem 
„1. babeta sraz“ ve výši 15.000,– Kč. ZO na
vrhuje částku ve výši 7.000,– Kč.   
Výsledek hlasování
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0
 f) Starosta obce předložil ZO jedinou žá
dost o pronájem sportovního areálu v Pod

2. • Majetkové vypořádání pozemků mezi 
obcí a Královéhradeckým krajem
Starosta obce předložil ZO žádost o bez
úplatný převod pozemků mezi Správou 
silnic Královéhradeckého kraje a obcí. 
Správa silnic převede do vlastnictví obce 
pozemky parc. č. 1433/4 o výměře 168 m2 
a parc. č.  1433/5 o výměře 1 m2 (ostatní 
komunikace). Jedná se o pozemky, které 
vznikly z pozemku parc. č. 1433/1 a byl na 
nich vybudovaný parkovací pruh u MŠ ve 
Vojicích podél silnice č. III/32750.
Výsledek hlasování
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0

3. • Stanovení ceny za odkupovanou půdu 
na cyklostezku
Starosta obce vyzval ZO k podání návrhů 
na stanovení ceny za vykupované pozem
ky na vybudování cyklostezky. ZO navrhu
je nejdříve oslovit vlastníky a získat jejich 
předběžný souhlas s prodejem.  
Výsledek hlasování
ZO bere na vědomí

4. • Delegování zástupce obce na valnou 
hromadu VOS a.s.
Starosta obce předložil ZO dopis Vodohos
podářské a obchodní společnosti a. s., Na 
Tobolce 428, 506 01 Jičín o konání valné 
hromady do 31. 12. 2021. ZO všemi hlasy 
schvaluje delegování starosty obce Ing. Jo
sefa Chudoby k účasti na výše uvedené valné 
hromadě. Jako náhradníka ZO všemi hlasy 
schvaluje místostarostu Václava Luštického. 
Výsledek hlasování
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0

5. • Ostatní
Starosta obce předložil ZO žádost Linky 
bezpečí o poskytnutí finančního daru.
Výsledek hlasování
pro: 0, proti: 8, zdržel se: 0

Zapsala Marcela Novotná

horním Újezdě na letní sezonu 2021 a to 
žádost Sharon Moscato. Pronájem se stano
vuje ve výši 2.500,– Kč / 1 měsíc a záloha za 
energie ve výši 5.000,– Kč / 1 měsíc.
Výsledek hlasování
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0
 g) Starosta obce předložil ZO žádost 
Denise Patlejcha o poskytnutí prodejního 
místa pro stánek se zeleninou na Brdíku 
v Podhorním Újezdě. 
Výsledek hlasování
pro: 0, proti: 6, zdržel se: 0
 h) Starosta obce vyzval ZO ke stanovení 
výše stočného pro rok 2021 pro rekreační 
objekty v obci. ZO navrhuje částku ve výši 
300,– Kč / 1 objekt za rok.   
Výsledek hlasování
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0

21. zasedání zastupitelstva 
obce podhorní Újezd a vo-
jice konané dne 8. 4. 2021

1. • Výběr dodavatele na opravu retenční 
nádrže
Starosta obce předložil ZO tři cenové nabíd
ky na opravu retenční nádrže a to nabídku: 
firmy VODA CZ SERVICE, s. r. o. Hořenice 
456, 551 01 Jaroměř, IČ 27545547 s cenovou 
nabídkou ve výši 771.242,82 Kč bez DPH, 
nabídku firmy KONTIS Praha, s. r. o., V Me
zihoří 2228/2a, 180 00 Praha 8, IČ 64575152 
s cenovou nabídkou ve výši 798.000,– Kč 
bez DPH a nabídku firmy ASPR pool s. r. o. 
Suchdolská 710, 252 62 Horoměřice – Praha 
západ, IČ 28896653 s cenovou nabídkou ve 
výši 920.000,– Kč bez DPH. ZO schvaluje 
zhotovení díla firmou s cenovou nabídkou 
ve výši 798.000,– Kč bez DPH 
Výsledek hlasování
pro: 6, proti: 2, zdržel se: 0 



2019 
Oborníková Ester, Chotěborová Bára, Vít 
Eliáš, Luňáková Majdaléna

2020 
Mádlová Klára, Mádle Jakub Bivoj, Pou
rová Mia, Havlíček Tomáš

2021
Čapek Timotej, Taneček Tobiáš Miloš, 
La ňar František

Novým malým občánkům přejeme do ži
vota štěstí, zdraví a milující rodinu. 

redakce zpravodaje

Císařský otisk mapy
Podhorního Újezda a Vojic

z roku 1842
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Přátelé dobrého vínka,
spolek Maxinec si Vás dovoluje pozvat na 
zájezd do vinného sklípku  Bořetice – Kra
ví Hora. Jedná se o dvoudenní zájezd dne 
20. 11. 2021 – 21. 11. 2021, odjezd bude do
datečně upřesněn, příjezd 21. 11. 2021 kolem 
16. hodiny. Sklípek je objednán na 18–24 ho
din. Řízená degustace ve sklípku v 18 hod., 
od 20 do 24 hod. nám zahraje cimbálovka 
Kapric.
Letošní cena zájezdu se nám oproti minu
lým létům trochu navýšila díky coronaviro
vé nákaze, zdražení ubytování, cimbálovka, 
degustace.

spolek maXinec
Sklípek nabízí degustaci 8 vzorků vína, tep
lou večeři formou rautu ( pečínka, řízečky, 
gulášek, uzené, zeleninka, saláty), studenou 
večeři formou rautu ( kvalitní sýry, domá
cí uzené, domácí klobásky), neomezenou 
konzumaci sudového vína a vody, dobrou 
náladu a posezení po dlouhé pauze se spol
kem Maxinec.

Vše bude upřesněno dle počtu přihlášených 
osob. Ubytování se snídaní / 1700,– Kč za 
osobu.
Přihlášky na tel. čísle +420 603 230 117
Bořek Novotný, spolek.maxinec@seznam.cz

jubilanti

červenec
• 75. narozeniny oslaví pan Oldřich Pergl 
z Vojic

srpen
• 75. narozeniny oslaví pan Vladimír Žit
ka z Vojic
• 86. narozeniny oslaví paní Jindřiška 
Zít ková z Podhorního Újezdu

září
• 70. narozeniny oslaví paní Božena Poz
lerová z Vojic
• 75. narozeniny oslaví paní Gerlinde 
Schi mecková z Podhorního Újezdu

přivítaní
občánci 

archiv Pavel Žďárský
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tricykl
světový poHár 
tricyklistů
v belgickém
ostende

V úterý 4. května jsme se sešli v Teplicích, 
odkud jsme ve 23.00 vyrazili na desetiho
dinovou cestu do Belgie. Na místo jsme 
přijeli ve středu v devět hodin. Po nezbyt
ném vybalení našich věcí a ubytování se, 
jsme se jeli projet a poznat město Ostende, 
které letos bylo dějištěm Mistrovství světa 
v cyklokrosu.
Samozřejmě všudypřítomné testování 
závodníků i doprovodu je v této době už 
zvyklostí. Na prvních PCR testech jsme 
byli v úterý ráno v České republice. Další 
test jsme my závodníci prodělali v sobotu 
v místě závodu. Všechny testy byly naštěstí 
negativní. Takže jsme se plně mohli věnovat 
naší přípravě a hlavně závodům.
Ve čtvrtek 6. května byla v plánu časovka 
dlouhá dvacet kilometrů. Této časovky se 
ve skupině T2 zúčastnili dva naši sportovci 
Roman Šejna a Zbyněk Charvát a za skupi
nu T1 Petr Berger. Nejlépe časovku z Čechů 
zajel Roman Šejna na krásném šestém mís
tě, Zbyněk Charvát se umístil desátý a Petr 
Berger vyjel ve své skupině sedmé místo. 
Silniční závod se konal v sobotu. Silničního 
závodu se za českou stranu účastnili stejní 
sportovci.
Závod byl vypsán na 40 kilometrů. Do cíle 
kluci dojeli skoro stejně jako při časovce, 
Roman Šejna se umístil na šestém místě, 
Zbyněk Charvát se o jedno místo posunul, 
takže dojel devátý a Petr Berger ve skupině 
T1 si rovněž o jedno místo polepšil, a dojel 
na pěkném šestém místě.
Domů jsme se vrátili v pondělí o páté ráno. 
Dali jsme si den volna. Ale náš trénink po
kračuje od úterka opět pravidelně.

slovácký okruH
22. 5. 2021

V sobotu 22. 5. 2021 jsem se zúčatnil cyklis
tického závodu s názvem Slovácký okruh.
Přijeli jsme na místo startu do Žeravic u Ky
jova kolem 12.30 hod. Šli jsme se ustrojit do 
cyklistického, naši vedoucí Zdeněk Mlynář 
a Luboš Jirka nám zatím zajistili startovní 
čísla a čipy, které jsou na závod potřeba kvůli 
časomíře, a samozřejmě naše závodní kola.

Ve 14.00 proběhl start, držel jsem se za tea
movým kolegou Romanem Šejnou, postup
ně jsme náš náskok navyšovali, pak ale při
šla delší nakloněná rovina, kde se podařilo 
Romanovi mi cuknout. Pak už jsem se držel 
ve skupině asi s dvěma cyklisty.
Po hodině a deseti minutách jsem dorazil do 
cíle na pěkném druhém místě. Na pěkném 
třetím místě dojel náš teamový kolega Petr 
Bergr z Hořic.
Tento závod ukázal jednu pravdu. V České 
republice bohužel nemáme soupeře a proto 
musíme jezdit na evropské a světové poháry, 
abychom se porovnali s lepšími soupeři.
6.–13. června já, Roman a Petr vyrazíme na 
mistrovství světa v paracyklistice do Portu
galska. A tam se budeme snažit reprezento
vat Českou republiku. Ale díky tomu, že to 
je mistrovství světa, a budou tam nejlepší 
světoví závodníci, tak si myslím, že to bude 
pěkný fičák. Myšleno jen v dobrém.
Taky vás musím informovat, že v letošním 
roce se cyklistika spasticky postižených 
cyklistů dostala mimo podporu naší fede
race. Proto jsme byli nuceni přestoupit do 
nového klubu SCK ASTERIA DUBÍ. A mělo 
to jediný důvod, abychom my tři tricyklis
ti mohli reprezentovat naši republiku ve 
světě. Zkrátka aby byly peníze na přípravu 
a naše výjezdy. Je to smutné, ale nedá se nic 
dělat.

Účast naší 
tricyklis tické
reprezentace
na mistrovství 
světa
v paracyklistice

V neděli 6. června se opět naši reprezentanti 
v jízdě na tricyklu sešli v teplické centrále, 
aby mohli v pondělí v pět ráno vyrazit na 
třicetihodinovou cestu do portugalského 
města Cascais na mistrovství světa v para
cyklistice.
Město Cascais je asi 20 kilometrů od hlav
ního města Portugalska Lisabonu. Do místa 
konání šampionátu jsme dorazili v úterý ko
lem jedenácté hodiny. Po našem ubytování, 
a doplnění kalorií do našich cestou zmo
žených těl, jsme si šli vyjet a hlavně najít 
vhodné místo pro náš trénink, který byl 
naplánován na středu. Po dvou hodinách 
rozjíždění a poznávání jsme se vrátili na 
hotel, dali sprchu a šli na večeři.
Od pořadatelů nám byly naplánovány zá
vody takto. Ve čtvrtek 10. června jsme měli 
start časovky a v neděli 13. června start hro
madného závodu. Závod se konal na auto
dromu, takže nebyl problém a nemusela se 
odklánět doprava. Kluci jak časovku, tak 
hromadný závod, zvládli dobře. Nejlépe 
však dopadl Petr Berger z Hořic, který vždy 
získal cenný kov. Jak v časovce, tak v hro
madném závodě obsadil ve své kategorii 
T1 třetí místo, takže si odvezl dvě medaile. 
Další dva kluci, kteří závodili ve skupině T2, 
jmenovitě Roman Šejna a Zbyněk Charvát, 
se taky nenechali zahanbit a obsadili jak 
v časovce, tak v hromadném závodě Roman 
sedmé a Zbyněk desaté místo.
Další poměřování sil čeká kluky 27. června 
na Masarykově okruhu v Brně. Držte klu
kům palce.

Zbyněk Charvát
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Házená – podHorní Újezd
Děvčata budou obhajovat bronzové me
daile z posledního mistrovství a všichni jim 
budeme držet palce, aby to znovu cinklo.   
„Hodně štěstí“

dorostenci – postup
na poHár čr 2021

Dorostenci, kteří hostují za TJ Sokol Opa
tovice nad Labem (A. + A. Kloutvor, V. Za
hrádka, P. Wittek, M. Čermák, V. Barcal 
a Vl. Bílek) mají již také dohranou podzimní 
i jarní část soutěže. 
Nejprve na jaře absolvovali dohrávku ne
dohraného podzimního utkání s favorizo
vaným týmem Sokola Krčín, kterému pod
lehli o šest branek 21:15 (10:8). Poté měli 
naplánovaný jeden turnaj v Krčíně, kde se 
rozhodovalo o 2. místě v kraji a tím pádem 
o poháru ČR. Podmínky byly dané – ne
prohrát se Sokolem Dobruška. Toto utkání 
vyšlo na jedničku, když jsme měli v  po
ločase náskok o 3 branky, a to 12 : 9. Ve druhé půli začala Dobruška dotahovat až 

na remízu 13 : 13, ale po slabším začátku 
poločasu se hoši vzpamatovali a dotáhli 
utkání do vítězného konce 18 : 16. Druhé 
utkání na turnaji proti Krčínu už potom na 
celkové umístění nemělo vliv, a i přes jistotu 
postupu ho chlapci nevzdávali a bojovali do 
konce, včetně náhradníků. V tomto utkání 
prohráli 17 : 19 (7 : 11), ale byl to krásný 
a bojovný výkon, kterým si zajistili 2. místo 
a postup na PČR v Chropyni.

mladší žáci

Mladší žáci, kteří taktéž hostují za přátel
ské družstvo TJ Sokol Opatovice nad La
bem (M. Bajer, T. Chudoba, J. Šritr a nově 
V. Laňar) mají prozatím dohráno jedno 
přeložené utkání z podzimu, které vyhráli 
17 : 12 nad Sokolem Krčín. Nyní jsou v polo
vině dohrávky jarní části, kdy mají za sebou 
první ze dvou turnajů. 1. turnaj odehráli 
v Opatovicích nad Labem s jednou výhrou 
a jednou prohrou. Před druhým turnajem, 
který budou teprve hrát, se drží na 2. příčce.

starší žákyně

Starší žákyně, rovněž hostující za družstvo 
TJ Sokol Opatovice nad Labem (E. Klout
vorová, E. Zahrádková, T. Bajerová) mají 
dohráno také jedno přeložené utkání z pod
zimu a zvítězily těsně 11 : 10 (9 : 5) a ještě 
je čeká závěrečný turnaj v Krčíně. Zde se 
budou snažit o 2. místo v tabulce a postup 
na PČR.

mladší žákyně – postup
na mistrovství čr 2021

Mladší žákyně Podhorního Újezdu skončily 
po podzimní části, kterou stihly odehrát ce
lou, než zasáhl opět koronavirus, na 1. místě 
tabulky. 
Jarní sezóna začala poté až v červnu, kdy 
nám to dovolila vláda, a byla zkrácena na 
pou hé 2 turnaje. 1. turnaj se uskutečnil 
u  nás v  Podhorním Újezdě na domácím 
hřišti a ten děvčata spolehlivě vyhrála. Na 
2. turnaj jely žákyně na horkou půdu do 
Dobrušky. I tam se jim ale podařilo spoleh
livě vyhrát. Tímto výsledkem si suverénně 
zajistily postup na mistrovství ČR v národ
ní házené, které se uskuteční v Tymákově 
poslední víkend v srpnu. A jako vždy patří 
velký dík rodičům a fanouškům za velkou 
podporu, stejně tak novým členkám týmu, 
kterými jsou sestry Zuzana a Verča Heny
chovy a Tereza Poláková, všechny z  Ko
necchlumí.
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starší žáci – postup 
s předstiHem
na mistrovství čr 2021

Starší žáci na jaře dohrávali pouze jedno 
utkání v Krčíně a s přehledem vyhráli vy
soko 4 : 22 (2 : 12). Nyní je čeká závěrečný 
turnaj, pořádaný 27. 6. na domovském hřišti 
v Podhorním Újezdě. Tento turnaj ovšem 
nezmění nic na tom, že starší žáci s před
stihem opět vyhráli krajský přebor ve Vý
chodočeském kraji a zaslouženě postoupili 
na mistrovství ČR, které v letošním roce po
řádá Osek nad Bečvou, a to 1. víkend v září.

rekonstrukce pokračuje

Na jaře ve chvílích, kdy se nemohla hrát 
házená kvůli pandemii, začaly další práce 
na zvelebení našeho hřiště na národní há
zenou. Díky brigádám a dobrovolníkům 
z řad rodičů, kteří se účastnili v hojném po
čtu, se odvedl opět notný kus práce. Velkou 
měrou se zasloužila také mladší generace, 
naši dorostenci a omladina. SVÉPOMOCÍ 
je postavena nová opěrná zeď z  pískov
ce pro větší zázemí, nová udírna s grilem 
a do budoucna přibude také pergola. To vše 
pod taktovkou „stavbyvedoucího“ Jaromí
ra Chu doby, zedníka Štefana Železného 
a kame níka Patrika Bajera.

Šárka a František Kloutvorovi
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zprávy z vojické školy a školky

Nejdříve byly uskutečněny plošné a terénní 
úpravy, byl vybudován přístřešek, který byl 
vybaven stoly a lavičkami. Dále hmatový 
chodník, skalka, vřesoviště, hmyzí hotel, 
květnatá a medonosná louka. Zahrada byla 
osázena trvalkami, keři, listnatými stromy. 
Byl založen veliký truhlík pro bylinky.
1. 6. 2021 byla zahrada byla uvedena do 
provozu společnou akcí rodičů a žáků, kteří 
zároveň oslavili Den dětí. Byl krásný slu
nečný den, který přítomným umožnil projít 
si celý objekt a prohlédnout si, co všechno 
nám naše zahrada nabízí. Někteří si sedli na 
lavičky, které jsou umístěné úplně nahoře, 
a odpočívali a relaxovali. Současně si všich
ni opékali párky, děti samozřejmě i chleba 

1. 9. 2020 jsme zahájili realizaci v rámci projektu „přírodní zahrada zš vojice“, reg. č. 1190700478 v rámci výzvy npžp 
7/2019 – 6.1.c c): přírodní zahrady – vybudování a úpravy venkovních areálů a pozemků zš a sš a organizací působících 
v oblasti evvo. získali jsme dotaci 424 560,– kč vč. dpH, s 15% spoluúčastí.

a rohlíky. Rodiče mezi sebou diskutovali 
o  ovocných stromech, bylinách a keřích, 
které zde máme vysázené. Když něco nevě
děli, obraceli se na paní Laňarovou, která 
provozuje místní zahradnictví a je skuteč
nou odbornicí. Měla dost napilno, protože 
musela odpovídat na zvídavé dotazy, co je 
to za strom, či rostlinu. Žáci hráli různé hry, 
běhali kolem dokola, stavěli hrad z písku. 
Všichni se dobře bavili, a hlavně byli rádi, 
že se po tak dlouhé době vidí.  Všichni jsme 
spokojeni, že můžeme využívat nové prosto

ry k různým aktivitám. Poslední dny letoš
ního školního roku můžeme trávit venku, 
a na zahradu chodíme svačit, malovat, číst 
a relaxovat ve školní družině. Žáci si rádi 
v jejích prostorách hrají různé hry, ale nej
prve jdou sklidit čerstvou úrodu. Nyní si 
mohou již otrhat jahody a třešně. Všichni 
jsme rádi, že jsme se zapojili do tohoto pro
jektu a máme nový venkovní areál vhodný 
pro učební i oddechové účely.

Mgr. Jitka Jenčovská,
ředitelka ZŠ a MŠ


